

Title (en)  
Lighting strip.

Title (de)  
Lichtleiste.

Title (fr)  
Bande lumineuse.

Publication  
**EP 0624755 A2 19941117 (DE)**

Application  
**EP 93115153 A 19930921**

Priority  
DE 9307141 U 19930511

Abstract (en)

The present invention relates to a light strip luminaire having an elongate housing which has a U-shaped cross-section and extends at the ends in the shape of protruding caps, suitable for accommodating a rod-shaped lamp between the caps. The light strip luminaire is characterised in that a plastic insert (20) is inserted in a cap (11), has a socket (21), accessible from outside, for accommodating a Euro flat plug and is connected via contact elements to the current-carrying installation of the luminaire. The insert is completely integrated into the luminaire housing so that its appearance is not impaired. The insert can be assembled by plugging into the housing from the open side, without any additional connecting parts or complicated assembly operations being necessary. <IMAGE>

Abstract (de)

Die vorliegende Erfindung betrifft eine Lichtleisten-Leuchte mit einem langgestreckten, im Querschnitt U-förmigen Gehäuse (10), das sich endseitig in Form von vorstehenden Kappen (11,12) fortsetzt, geeignet zur Aufnahme einer stabförmigen Lampe (1) zwischen den Kappen. Die Lichtleisten-Leuchte ist dadurch gekennzeichnet, daß in einer Kappe (11) ein Einsatzteil (20) aus Kunststoff eingesteckt ist, das eine von außen zugängliche Büchse (21) zur Aufnahme eines Euro-Flachsteckers aufweist und das über Kontakt elemente an die stromführende Installation der Leuchte angeschlossen ist. Das Einsatzteil ist vollständig in das Leuchtengehäuse integriert, so daß dessen Erscheinungsbild nicht beeinträchtigt wird. Das Einsatzteil kann durch Einsticken in das Gehäuse von der offenen Seite her montiert werden, ohne daß zusätzliche Verbindungsteile oder aufwendige Montagearbeiten erforderlich sind. <IMAGE>

IPC 1-7  
**F21V 23/06**

IPC 8 full level  
**F21S 8/00** (2006.01); **F21V 23/06** (2006.01); **F21Y 103/00** (2016.01)

CPC (source: EP US)  
**F21S 8/04** (2013.01 - EP); **F21V 23/06** (2013.01 - EP US); **F21W 2131/301** (2013.01 - EP); **F21W 2131/302** (2013.01 - EP);  
**F21Y 2103/00** (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)  
BE CH DE ES FR IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)  
**DE 9307141 U1 19930715**; DE 59306937 D1 19970821; EP 0624755 A2 19941117; EP 0624755 A3 19950329; EP 0624755 B1 19970716;  
ES 2106932 T3 19971116

DOCDB simple family (application)  
**DE 9307141 U 19930511**; DE 59306937 T 19930921; EP 93115153 A 19930921; ES 93115153 T 19930921